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Leudal, 20 juni 2016 

 

 

Geachte voorzitter en leden van de Commissie Sociaal, 

Graag zou ik, alvorens over de inhoud te spreken, graag de volgende twee punten benadrukken: 

1. De griffier ontvangt na mijn spreektijd de tekst die ik nu ga voorlezen, zodat deze tekst bij de 

commissiestukken gevoegd kan worden, en; 

2. Ik stel u graag in de gelegenheid om na mijn spreektijd vragen te stellen. Ik zal naar eer en 

geweten deze vragen proberen te beantwoorden, maar wellicht zou ik ook op bepaalde 

vragen op een later moment antwoord willen geven. 

Zoals wij, mijn vrouw en ik, ook hebben benadrukt in ons schrijven d.d. 29 mei 2016, sta ik hier als 
ouder van onze kinderen op basisschool St. Liduina en tevens als betrokken inwoner van Kelpen-Oler. 
Dit schrijven heeft u voorafgaand aan deze vergadering ontvangen. Voor de goede orde: ik ga niet 
herhalen wat er in onze brief staat, maar ik zou graag ons schrijven kracht bij willen zetten door hier 
te spreken. 
 
Er zullen wellicht vanavond mensen zijn die vinden dat deze onderwerpen (de peuterspeelzaal en de 
basisschool) niet hier thuis horen, maar dat dit danwel een interne aangelegenheid van SPOLT is, 
danwel bij de gemeenteraad thuishoren.  
Echter, gelet op de timing, kan dit mijn inziens het beste zo snel mogelijk, niet alleen vanuit de 
Gemeente Leudal, maar breed opgepakt worden. Immers, de geplande wijzigingen in schooltijden in 
Ell en het verdwijnen van de peuterspeelzaal uit Kelpen-Oler gaan direct na de zomervakantie in. En 
gelet op het, tot nu toe, ontbreken vanuit SPOLT van beantwoording van mijn vragen, vind ik dat 
deze onderwerpen hier wel thuishoren. 
 
De geplande wijzigingen in de peuterspeelzaal en in de schooltijden van Ell, grijpen mijn inziens direct 
in op de leefbaarheid in de kern van Kelpen-Oler. En juist de leefbaarheid in Kelpen-Oler staat hier 
onder druk, zonder dat er vooraf overleg is gevoerd met een aantal stakeholders. 
 
Graag zou ik dan ook willen verwijzen naar de standpunten en programma’s van uw partijen. 
 
Het programma van coalitiepartij Samen Verder, zegt:  
Een partij met hart voor alle 16 kernen in Leudal, die in haar nieuwsbrief stelt dat de demografische 
ontwikkelingen, waardoor de jeugd wegtrekt en de vergrijzing verder toeslaat, de voorzieningen 
onder druk zetten. Samen Verder stelt dat de jeugd mobieler is dan ooit en dat het geen 
gemakkelijke opgave zal zijn om de leefbaarheid in kleine kernen in stand te houden. Maar leg, met 
de woorden van Samen Verder, de ‘vinger op de zere plek’ en ga de leegloop niet kunstmatig 
bevorderen, door voorzieningen voor de allerjongsten weg te halen binnen Kelpen-Oler, verwijzend 
naar het verdwijnen van de peuterspeelzaal. 
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Nu ga ik over naar het programma van coalitiepartij Ronduit Open: 
Ronduit Open kiest voor de menselijke maat en noemt in haar programma 2014-2018 buitengewoon 

kritisch te staan tegenover schaalvergroting. Ik citeer: “Er zijn tal van voorbeelden die aantonen dat 

schaalvergroting problemen heeft veroorzaakt, in plaats van ze op te lossen.”  

Tevens stelt Ronduit Open dat ze kiest voor leefbaarheid in alle kernen en dat de leefbaarheid niet is 

gediend met dure prestigeprojecten en grote ambities. De gemeente moet juist oog en oor hebben 

voor de dagelijkse woon- en leefomgeving van burgers en Ronduit Open wil dat gemeente en burgers 

samen werken aan verbetering van de leefbaarheid.  Tot slot zegt Ronduit Open op te komen voor 

kwetsbare burgers en mijn inziens zijn dit de jonge kinderen die naar de peuterspeelzaal en 

basisschool gaan. 

Tevens stellen de coalitiepartijen in hun coalitieakkoord dat ‘Stichtingen en verenigingen die een 

belangrijke maatschappelijke functie vervullen, meer ondersteund worden, dan stichtingen en 

verenigingen die dat niet doen.’  

Ik wil u graag een aantal vragen meegeven: 

Vraag 1: Ik zou graag van de coalitiepartijen vernemen met welke stakeholders u heeft gesproken (of 

nog gaat spreken) om de maatschappelijke functie van de basisschool en peuterspeelzaal in Kelpen-

Oler te beoordelen, nu deze functies nog niet definitief verdwenen zijn uit onze kern. 

Vraag 2: Tevens wil ik u vragen om onderzoek te doen of er een beweging gaande is binnen SPOLT 

om meer scholen te laten fuseren. U faciliteert ook een onderzoek in Ittervoort, Neeritter, Hunsel en 

Haler over de fusie. Mijn gevoel zegt dat de recente ontwikkelingen, waarbij ik verwijs naar onze 

brief van 29 mei 2016, een opmaat zijn naar fusering en het verdwijnen van maatschappelijke 

functies binnen Kelpen-Oler, zoals de peuterspeelzaal en de basisschool. Wij vinden dit geen 

positieve ontwikkeling en we hopen dat Ronduit Open haar verkiezingsprogramma hard maakt om 

schaalvergroting tegen te gaan. 

 

Vraag 3: Graag wil ik de oppositiepartijen CDA, D66, VVD en Progressief Leudal verzoeken om binnen 

deze commissie, en waar mogelijk binnen de Gemeenteraad van Leudal:  

 Toe te zien op beantwoording van bovenstaande vragen aan de coalitiepartijen en de gang 

van zaken binnen de SPOLT-organisatie; 

 De verhoudingen binnen de SPOLT-scholen in de gaten te houden, en tot slot; 

 De ontstane onrust binnen de gemeenschap van Kelpen-Oler weg te nemen.  

 

Zodoende wordt mijn inziens duidelijkheid verschaft en hopelijk wordt de bezorgdheid weggenomen, 

en kunnen we samen werken aan de leefbaarheid binnen Kelpen-Oler. 

 

 

Ik wil u danken voor uw aandacht en geef u nu de gelegenheid tot het stellen van vragen. 

 

 

drs. ing. H.L.C. ten Haaf   H.C.C. ten Haaf - Houben 


